
Příloha č, 1 ,l
íKtBÍLÁ

Program náhradní Valné hromady
sKl Vítkovice - Bílá z. s. se sídlem Bílá 173, PsČ 739 15, staré Hamry (dále ien sKl)

Konané v pondělí 30. května 2022 od 17:3o hod. v mí5tnosti Press - centra v osTRAVAn nnÉruĚ v
ostravě-Vítkovicích.

POŘAD JEDNÁNÍ:
1. ZahájeníjednáníVH - ověřéní usnášeni schopnosti a schopnostičinit ro2hodnutí.
2. Předložení náVrhu pořadu jednání, případné doplněnía odsouhlasení pořadU jednáni
3. Volba or8ánů VH

o předseda

o Zapisovatela dva ověřovatelé zápisu
o osoby pověřené sčitáním hlasů

4, zpráVa o činnostisKla oZLza obdobíod po§ledníVH konané dne 6.12.2o21
5- ProjednáníúčétnízáVěrkY za účetní období od 1.LL.2o2o do 37.10.2021.

ZpráVa Dozorčí komise o jejím přezkoumáni
6. Předloženi účetní 2áVěrky za účetníobdobíod 1, 11. 2o2o do 31. 10, 2o21 ke schválení.

Rozhodnutí o rozdělení zisku.
7, lnformace o prúběžném hospodářském \^/5ledku 5Kl za období od 1, 11, 2o21 ke dni konáníVH
8. lnformace o plnění usnesení z Valné hromady 2e díe 6.72.202.]".
9. Informace Dozorčí komise o prováděné kontrolní čjnnosti od konáni minulé VH.
10. Návrh ro2počtu sKl na období od 1. 11. 2022 do 31. 10. 2o23, Návrh lnvestičního plánu 2022,2030
1'].. zpráva Dozorčí komise o přezkoumání náVrhu rozpočtu na období od 1,.71.2022 do 31.10.2023 a

náVrhu lnvestičního plánu 2022-2030
12, Předložení náVrhLr rozpočtu a náVrh lnvestičního plánu ke schváleni
13. Předložení náVrhu na odměny členům W a DK ke schválení
14. Revize rozhodnutíVH 10/2005 č.-finančnílimity
15, lnformace o činnosti dceřiné společnosti sKl Bílá služby 5.r,o.
15. lnformace o prúběhu přípravy investičního záměru Výměny technolo8ie lanové dráhy Zbojník
17. lnformace o stavu členské 2ákladny a placení členských příspěvků, před ložen í návrh ů na čestné členství

a jejich schválení
18, Diskuze
19. záýěl

Dr. Petr ochmann
předseda Výkonného VÝborU
sKl Vítkovice Bílá z. s.

v-.k+

sx' vtkovi(. .aflá z,š

739 i5 st3ré Hamřy

1č. 7 061?21 9 Dla (z1 063221 9



Příloha č. 2

Volba orgánů VH 2022

Výkonný výbor předkládá VH2022 návrh na obsazeníorgánů VH následovně:

. Předseda

. zapisovatel

. ověřovatelé zápisu

Předkládá:
Dr, Petr ochmann

,\
sKtBíLÁ

. osoby pověřené sčitáním hlasů Martin Vrzgula, náVrhy z pléna: Peter
Vlček, Hana Koudelková

Navrhuie hlasovat,,an bloc",

\č-_a-
s'(l vítkovl(. - Bílá z.§,

Bilá,l73 o
73915 stalé Hámrý

lč : 7 06322 1 9 DlČ cz1 063221 9

JakUb Dusilek
Jana PaVlůsková
Martin kacíř, šárka wittichová



Příloha č.3

zpráva o činnosti sKl Vítkovice - Bílá z.s. na VH konané dne 30.
května 2022

,l
sKl BíLÁ

Vážení sportovní přátelé, dovolte mi abych Vás i já přivítal na dnešníValné hromadě našeho
spolku, která se letos koná, po zmatcích způsobených covidem, zase v obvyklé době a bez
restrikcí-

Na dnešním jednáni Vás budu informovat o tom, co 5e V našem spolku událo od posledniho
jednání Valné hromady, která se konala V prosinci loň5kého roku,

Po covidovém chaosu minulých let nás potkala normální sezona, V níž jsme se mohli opět
Věnovat činnosti, pro kteíé jsme náš spolek zakládali - tedy provozu lyžařského areálu a
závodní činnosti našich družstev,

Nyní krátce k činnosti W Ve sledovaném období.

od poslední řádné VH konané včervnu 2021 se W Výbor sešel na svém řádném zasedání
20krát ztoho jedno zasedání W proběhlo dne 2.5.2022 současně jako VH vpůsobnosti
.jediného společníka sKl Bílá služby s,r,o., na němž byly schváleny:

a) účetní záVěrka společnosti za účetníobdobí od 1. 11, 2o2o do 31, 10. 2o2I;
b) náVrh jednatelů společnosti na vypořádání hospodář5kého Vý5ledku společnosti za účetní

období od 1. 11. 2020 do 31, 10, 2021 - Ztrátu společnosti ve Výši -328.578, - Kč uhradit
z nérozděleného zisku předchozích účetních obdobi.

c) rozpočet na rok 2023 a Vzata na Vědomí informace o průběžném výsledku hospodařeníza
rok 2o?2.

d) návrh dodatků ksoVF, resp, Pracovní 5mlouvě Včlánku odměna a dalši Výhody obou
jednatelů

e) mimořádná odměna jednatelům společnosti

Mimo to je Výkonný Výbor na svých jednáních pravjdelně informoVán o hospodařenísKl Bilá
Služby s.r.o, a jsou projednáVány a schvalovány směry rozvoje 5polečnosti, jejího podílU na
rozvo.ii areálu V souladu 5 potřebami spolku,

Účast členů VV na jednáních byla ná5|edující:
P. ochmann, J, Štverka - 7oo%
J. Vrz8ula, M, Kacíř, M. Vrz8ula - 95o/o

V. Kutý, K. Hercíková - 9oo/o

Všechny neúčasti členů na jednáních byly řádně omluveny,

W Ve své činnostj pokračoval V naplňování hlavních cílů Zapsaného spolku vjednotlivých
oblastech činnosti a v plněníúkolů z usneseníValné hromady, o kterýchžto aspektech vá5 budu
nyníinformoVat.

začit nelze ničim jiným, než hlavním posláním spolku - záVodním lyžovánim. Náš 5polek sKl
Vítkovice - Bílá z.s. je členem sVaZu lyžařú České republiky (reg, číslo 3802031) s počtem 187
svazem registrovaných aktivních členů (k 37.12.2027}.

spolek vykonává oř8anizaci závodního lyžováníV podstatě dVěma způsobV - prostřednictvím
výchovy závodníků v oddíle záVodního lyžování a or8anizací lyžařských záVodů v našem areálu
na Bílé,

?0220530 zpřávaočinnost]



Výchova závodníků probíhala a probíhá V souladu 5 přijatou koncepcí záVodního lyžování
v týmech věkově rozdělených. Přesná čísla o závodnících přednese předseda trenérské rady,
za činnosti, za které je zodpovědný Výkonný výbor, podávám informaci:

o W zřídil osN pro záVodnický potěř nemající dostatečné dovednosti pro záVodění,
Vedoucím trené.em je světlana Kořístková

o W zřidil SkiAkademii pro úplně začínajícíděti pod vedením Kristýny Kotalové
o VV se rozhodl na oponentního řizení výsledků nevyhlašovat pro sportovní rok 2022-

2023 výběrové řízení a prodloužit smlouvy s trenéry ondřej Trčka, T. Ťavoda a S,
Kořistková, Pavla Fuchsová

o Wschválil P.ogra m oZL sKl Vítkovice-Bílá prc sezonu 2022-2023
o W schválil novelizaci směrnace ss-14 o Podpoře členú oZL
o W schválil úpravy Dohody o zajištění Všeobecné sportovní přípravy na 2o22-2o23j

dohody se postupně uzavírají
o Výkonný Výbor souhlasil pro sportovní íok 2022-2023 spřestupem 1žáka a

s hostovánim 9 sportovců do oZL našeho spolku
o Výkonný Výbor odsouhlasil seznam asistentů trenérů jednotlivých Věkových kategorjí
o Průběžně probíhá úhrada oddílových a členských příspěVků od závodníků na bankovní

účet spolku.

Pro sportovnísezonU 2022-2023 předpokládáme 16 sportovcú V kate8orii PP+PŽ, 20 sportovců
V kate8oíii žáků, 12 sportovců V kategorii juniorů a dospělých a 18 sportovců vosN a 20
5portovců Ve ski Akademii,

Pokračuje i posilování osl. od minulé VH bylo přijato 5 nových členů a 2 členové ukončili
činnost, celkový počet 36, Všichni členoVé osLjsou zároveň i členy sLČR,

Druhým pilířem hlavniho posláni spolku je organizace závodů valpských lyžařských
disciplínách, ktere jsme pořádali na Bile.

Pro letošní zimní sezonu jsme měli opět naplánováno or8anizovat ve sK| areálu na Bílé
standardní záVody Ve Všech Věkových kate8oriích. Náš plán opět ne8ativně ovliVnilo počasí,
kVúli kterému jsme odVolalj VKZ V sG žákú.

K proběhlým závodúm:

o Na základě pověřenísLČR jsme uspořádali Ve spolupráci s MENDELU v Brně evropský
pohár Fls UNl 2022, ktelÝ byl zároveň i akademjckým mistrovstvím ČR a také MČR
Juniorů pro rok 2022 ve slalomu a obřím s|alomu, Tyto záVody jsou již tradičně
or8anizovány ve spolupráci s Českou asociaci universitního sportu a VsK Brno, Záštitu
nad těmito závody již tradičně převzali Hejtman MsK a rektorka university Mendelu
V Brně. ZáVody se uskutečnily V plánovaném termínU Ve dnech 12,2. -73,2.2o2okdy za
Výborných klimatických podmínek se nám podařilo zabezpečit kvalitní průběh záVodů,
což bylo kladně hodnoceno technickým dele8átem Fls tak izástupcem svazu lyžování.
Naši závodníci se tentokráte bohužel nepro5adili na stupně Vítězů.

o Rovněž z pověření sLČR jsme uspořádali čtyřdenní MČR žákú, které se uskutečni|o za
výborných klimatických podmínek od soboty 26,2, do úterka 1,.3.2022, př čemž
V sobotu jsme odjeli obří slalom, v neděli slalom, v pondělívyřazovací záVod a V úterý
super G. MČR nám zacinkalo, konkrétními Výsledky se pochlUbí Honza Brzezina Ve sVé
zpráVě.
záVod Ve slalomu a obřím slalomu byl zároveň i 36 ročníkem memoriálu Honzy seilera;
Putovní pohár Vítěze si odVezl DaVid Janda z sA Špičák.
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ZáVody Finále soutěže Madeja cup 2022 a Veřejné záVody Vparalelnim slalomu
družstev pod názvem Zbojnická Valaška v kategorii předžáci a přípravka se po dvouleté
covidové pauze opět konaly V druhé půli března í19.-2o.3.2o22), opět za Výborných
klimatických podmínek. Naši záVodníci byli opět Vidět V popřediVýsledkových listin,
Tradiční oddílové přebory se uskutečnily rovněž po dvouleté covidové pauze dne
2.4.2022. K radosti nás Všech.

Mimo záVodů pod hlavičkou sLČR jsme opět spolupořádali řadu veřejných závodů - např.
Rensaí sérii,

Můžeme říci, že jsme 5e i V letošnísezoně úspěšně zhostili pořádánízávodů, chci touto cestou
podékovat Vám všem, kteří jste se osobně podí|eli na or8anlžacj záVodů a ostatních
doprovodných programů Ve sKl areálU Bílá.

Pro následující zimni s ezonu 2022/2023 isfie podali žádosti na svaz |yžařů a snowboaldingu
na organizaci těchto záVodů:

o Fls_ UNl (AM ČR,lM ČR)_ 11. - 12.2.2023
a RKz žáků - 25.262.2023

lednámeotJKzVsGVpůliledna2023VnáVaznostinaRKzVKarolinceapočítámeistradičním
finále Madeja sport cupu v půli března,

o skutečných termínech a skladbě těchto závodů Vás budemé informovat na naši tradiční
konferenci Vlistopadu, kdy už bude termínovník záVodů definitivně schválen na svazu
lyžování.

Přejděméž od sportovní činnosti kpéči o areál. V oblasti investičního rozvo.ie jsme řešili
následu.iíci:

o Pořízeny VW transportéry pro trenéry,
o Zakoupen mulčovací nadstavec na Reform,
o Zakoupena zánovníčtyřkolka cAN AM outlander 81oF,
o Zakoupen a instalován prodejniautomat s-Kiosk,
o Pořízen zánovnisněžný skútr Lynx
o Byly pořízeny 2 sněžné tyče Technoalpin TL4A
o V oblasti nehmotné připravy investic 5e Výkonný Výbor věnoval:

o s|oučény pozemky na pile
o Výměna technologie lanovky - Viz samostatný bod
o Masterplan singletrailů - předjednán na Bjskupství
o Projektové dokumentace na retenčnínádrže dodána, probíhá projednáVání

v rámci územního řízení
o Probíhá zpracování projektové dokumentace pro tlakový rožvod vody od ČS

k patě modré sjezdovky
o Zásobník projektů pro revizi Plánu investic na dalšídva roky:

o Retenčni nádrže cca 4 000 000 Kč
o Rékonstrukce potrubík modré - přédběžně 1 600 ooo Kč

V oblasti smluvního zabezpečení činnosti V areá|U jsme řešili ná5ledující:

A. Zabézpečení činnosti V areáIu
a, Získávání prostředků z dotačních programů - byly osloveny:

o MsK - Lyžařské běžecké trasy pro rok 2o2o-2o22 - Vyúčtovano

20220530 _ zpráva o činňosli



o MsK - Lyžař5ké běžecké tra5y 2022-2025 - podána žádost
o MsK - Dřevjanka -Vyúčtováno
o Magistrát města ostraw - podpora činnosti sportovních klubů 2o22 -

přiděleno, na účté
o NsA - Můj Klub 2021 - vyúčtováno
o NsA - Můj klub 2022 - přiděleno, na účtu
o NsA - Provoz a údržba - vyúčtováno
o MsK - podpora vliznamných sportovních akcí V kraii (Fls UNl 2022) -

přiděleno, Vyúctováno
Pío rok 2022/2023 mámé za cíl monitorovat Vyhlášené dotační tituly a osIovit donátory
v obdobném objemu.

B, Další prioritní činnosti
a. Letní provoz. Po znovuotevřeni areálu pociťujeme o víkendech (samozřejmě

V záVislosti na počasi) přúemný náíůst náVštěVnosti hlavně z řad bikerů,
b. ZbojnikůVspolkovýobčasník-VydáVánísepoodchoduEVystejskalovézadrhlo,

obnovíme

V oblasti marketin8u jsme se zaměřili na zejména na zkvalitňování zviditelňování areálU
prostřednictvím:

a. off-line marketin8u (periodika, řádio, outdoorová reklamy, podpora sportovních akcí)
b. on-line komunikace (Web, facebook, lnsta8ram)
c. Reklamní spolupráce (inno8y, Birel, Kilpi, Amer sport)

Tyto spolupráce přjnášejí benefity nejen středisku, ale ičlenům spolku a členům |yžařských
oddílů, V oblasti marketingu letos dobihá smlouva s KlLPl, kdy j5me získali turistické batohy Ve
ski Bílá designu, do života vstupuje nová tříletá výhradní smlouva s Amersport na Vybavení
Atomic,

Na co se €hceme zaměřit?

v oblasti ozL je to postupné opětovné pocovidové zlepšování servjsu poskytovaného
jednotlivým závodníkům i družstvům, Výkonný výbor a dozorčí komise pokračují v častější
komunikacisoZLaosN,

Výkonný Výbor 5i hodně slibu.ie od komunikace s novým předsedou trenérské rady, který se
ujalfunkce.

chceme pokračovat V praxi přijímánínových členů nezáVodníků z řad rodičů a přátel do osl,
oddílsportovních nadějímá ža sebou přVnírok práce, totéž ski akademie. DoIadujeme detaily
činnosti, které žiVot Vjejich činnosti přine5l,

V oblasti Provozních aktivit ařeálu je to pokračovat V navyšování atraktivity a V rozšiřování
letních aktivit s cílem zajištění dalšího nárůstu návštěvnosti, jehož Výsledkem by mělo b,lt
zvýšení finančního obratu V tomto obdobi tak, aby se letní provoz stal \^,rznamným zdrojem
íinančních pío§tředků pro zajištění provozu střediska. Hlavnítěžiště činnosti zde zůstáVá na
bedrech sKl Bílá služby s.r.o,

V ob|asti 8astra jsme převzali od dosavadního nájemce bufet lgnoř - Více Ve zpráVě J. VrzgulV.

Voblasti marketintu chceme pokračovat Vpropa8aci areálu a lyžařského oddílu formou
obecné icíléné reklamy. střednědobá stabiližace našich reklamních partnerů jé rovněž
v našem hledáčku.
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Nyní bych chtěl předat 5lovo předsedovi trenérské rady Honzovi Brzezinovi aby doplnil zprávu
o činnosti oZL,

Děkuii Vám za pozornost,

'-rrrz*-_

20220530 - zpráva o člnnosti



Příloha č. 4

Zpráva o činnosti OZL a nezávodních skupin y sezóné 2021t22.

SLIDE l.

Po covidové přestávce fungovaly všechny skupiny oddilu prakticky bez omezení a dle
piedložených a schválených ročních tréninko.\"ých plánů.

Nezávodni skupinv:

Nejmladší skupina sKI ACADEMY BÍLÁ détj od 4 do 7let trenovaly V měsících leden
až březen pod vedením Kristýny Kotalové. Skupina měla počet 12 15 děti a s vedením a
tréninky pomáhali i Martin Kutáč / Dan Kokeš / Agnes Malarzová.

Skupina §portovních nadějí (děti 7 12 let) se připlavovala v počtu 12 až 15 děti pod vedením
Světlany Kořistkové a Marušky Valové. Tato skupina se piipřavuje nejen v zimní sezóně, ale
po celý kalendářrrí rok.

obě neávodní skupiny splnily perfektně svoji funkci v systému vzdělávání dětí v oddíle a do
budoucnajsou velkou nadějí, že pfávě z těchto dvou skupin se budou postupně etablovat noví
závodníci, kteří budou postupně doplňovat jednotlivé závodni skupiny.

SLIDE 2.

závodní skupinv:

Přípravka a předžáci:

Pod vedením lana Brzezlny a Pavly Fuchsové se nejmladší závodníci úspěšně vrátili do
standaŤdní ,,necovidové" přípravy. Skupina absolvovala sezónu dle předloženého tréninkového
plánu a až na zranění jednoho ze závodniků (D.Petrosjan) proběhla sezóna úspěšně. skupina
měla celkem ]6 děíí.

starší a mladší žáci:

Pod vedenim Tomáše Ťavody a Jana Brzeziny v počtu 17 dětí. Pro ákovskou §kupinu to byla
po sportovní stťánce jedna z nejúspěšnějších sezón v historii klubu, Až na vážné zranění
jednoho z našich členů (o. Čagan) proběhlo vše podle plánu,

Junioři:

Nejstarší katego e pracovala pod vedením Ondry Trčky a kondičních trenéru (D. Pudila aj,
Kfačmarové) v počtu 10 až 13 členů. U této skupiny je do budoucna kladen největší apel na
postupné vybudování silného juniorského qi,mu, v holizontu 3 let.

§LIDE 3

Sportovní úspěchy jednotlivých skupin:

Přípravka a předžáci:

MADEJA §PoRT cUP:
1. Místo v soutěži dlužstev (PAP + Sportovní naděie)

soutěž iednotlivců|

Předžáci| Marian Wojtyla 3. místo MSC / 1 . místo na mistr. MsK os)



Předžačky: lva Nakládalová 2, místo / l . místo na mistr. MsK - oS)
Klára Madejová - 3, místo / 2 .místo na mish. MSK - OS
Sofie Kolovratníková 3. místo na mistr. MsK OS

Junioři
Český pohár: 5. místo v soutěži družstev
MCR: Tereza Kreissová - 1. místo SG - mladšíjuniorky

SLIDE 4

starší a mladší žáci / žákyně

Český pohár:

2. misto v soutěži družstev

soutěž jednotlivců:

Mladší žáci:
l. místo KryštofRycek (člen RvŽ)
2. místo Zdeněk Piibyl (člen RvŽ)
6, místo olivel Kašing

Mladší žačkv:
6. místo kateiina poláčková

starší žáci:
2. misto Filip Fuchs (člen RvŽ)
4, místo václav Halakuc (yýběr oN - ČR)
10. místo Josef Nakládal

Mčn:
Kjyštof Rycek místo sG / 2. místo VZ / 3. misto oS
Zdeněk Přibyl - místo VZ / 2. místo SG
oliver Kašing - 2x 3,místo SL / VZ
Filip Fuchs Místo sG / 3x 2.misto sL/VZloS
Václav Halakuc - 2x3. místo SG/VZ

SLIDE 5:

M€zinárodní závodyI

Naši junioři §e účastnili FIs závodů na Slovensku a Polsku.

Žáci - členové RVŽ se účastnili ávodů ve Folgarii / Abetone a Val d'Isere

velkou Iadost &im udělal v,ýsledek rodinné dvojice Kryštof Rycek a Miroslav Rycek, kteři
vyhráli svoje kategorie a společnou kategorii na závodech nejdelšího OS sezóny - konaného
tadičně ve sťedisku val Gardena,

sLlDE 6:

VzděIávání trenérů:

Za zmiŇtl určitě stojí účast našich junioru na kuřzu trcnérů AD III. Třídy konaného na
Pradědu,



Kurzu se zúčastnili a plvní část úspěšně absolvovali Dan Kokeš / Agnes Malarzová / Natalie
Bonniati / Veronika Mohylová / Ondřej Michal / Kristýna Kotalová / Barča Fuchsová a Anne
Marie Davidová.

SLIDE 7:

Plál pro sezónl2022l23

1, Celosezonní činrrost všech skupin viz schválený plán činnosti předložené VV
2, Trenérské obsazeni - zůstává stejné.
3. Sportovni cíle Závodních skupin

Předžáci a přípravka: Obhajoba celkového vítěz§tví v soutěži družstev poháru MADEJA
CUP a nayázání na individuální výsledky jednotlivců ze sezóny 202ll22. Postupně připravit
mladé_závodníky na přechod do vyšších kategorií s apelem na technické dovednosii ve volných
jízó,ách, jizdě v obřím slalomu a položit základy slalomového oblouku. (dle předloženého
technického konceptu před sezónou 2021/22).

starší a mladší žáci: obhajoba výsledku soutěže družstev v ČP žactva a navilzání na
individuální výsledky našich ávodníků v sezóně 2021/22. Dokončení technického rozvoje
závodníků přecházejícich z mladšich žáků do kategorie starších žáků, U končících starších žáiů
ma\imálně podpoiitjejich sportovní v_ývoj a snahu dostat se při přechodu do kategorie j uniorů
do reprezentačního výběru juiorů ČR. Přicházejíci předžlíký do kategorie žáLů p;stupně
adaptovat na zvrýšenou technickou a sportovní náročnost v kategorii áci.
lg4p[lPosun nahoru v žebříčku soutěže dŤužstev a jednotlivců v rámci CP. Zvýšená
individuální podpora potencionáně nejlepším členům &užstva, (Marek Horrák. Tereza
Kreisso\á. ondra Michal,, pIna podpora a součinnost piipra\) člena RDJ ČR Václa\a
Halakuce, Postupné lybLrdováni silného juniorského družstva v hořizontu 3 let.

SLIDE 8

kde nás vidíte:

Naši činnost můžete pravidelně sledovat Ďa FBc/Instagramu a oddílových webových stránkách
v sekci oddíl kalendář,

SLIDE 9

Závěrem bych chtěljménem všech tlenérů poděkovat spolku SKI VÍTKoVICE BiLÁ z.s, za
podporu v naši činnosti a těšim se na další spolupráci,

v ostravě 30.5. 2022

Zpt acov all. J art Brzezina

.xlvr.r"lki' |(á 
"'Ó- 

,l'i,",u,"1']."''"
l:91]r'jc,cZ?0

tcl?06J,"
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Příloha č.5 stíBíLÁ

Projednání účetní uzávěrky za období

L.t]..zo2o do 3l.to.2o2l

Výkonný výbor předkládá VH k projednáni a schVálení účetní uzáVěrku sKl Vítkovjce - Bílá z,s.

Tato uzáVěrka byla ve smyslu stanoV zveřejněna měsic předem na Klubových stránkách, kde
jste se mohli s níseznámit.

Proto 5e 5oustředím jen na několik doplňujících informací k této uzáVěíceI

Ke konci účetního období, tí. k 31.1o.2o21

Aktiva celkem:
z toho stav majetkU:
Prodaný dlouhodobý ma.ietek
Tržby z prodeje majetku:

Nedokončený hmotný majetek:

Nákup investic:

stav na účtech k 31.10.2020:

Bú:
Tú běžný:
TÚ rezervní:

PokladnaI

vytvořené rezerW:

33.640 tis, Kč
26.815 tis, Kč

0,- Kč
0,- Kč

45,000, - Kč (znalecké posudky a 5právní
poplatky ke stavbě lanovky)

1.708.652,55 Kč (zastřešení terasy, sněžné dělo,
Vřata)

1.698,516,86 Kč
1.736,85 Kč

4.000.000, - Kč

28.898, - Kč

2.000,000, _ Kč

spolek dosáhl období účetní hospodářský výsledek:

+ 126.693, - Kč

Po úpravě o daňově neu2natelné Výnosy a náklady /sportovni činnost/ jsme dospěli k základu
pío zdaněníi + 36.094, - Kč

Po Využití možnosti uplatnění odpočtu pro Veřejně prospěšné poplatníky Ve Výši 36,o94 - Kč,
je ze základu daně 0, - Kč a zaplacená daň ž přúmu:

0,-Kč
čist,l tlv: + 126.693, - Kč
Výkonný výbor navrhuje zisk společnosti ve Výši + 126,693, - Kč poUžít Ve společnosti k úhradě
ztráty ž minulých obdobi,

Předkládá:
sK vftk""l,:_-iM "ó

'2o 15 stilellaňry ^ "

'r,,oií",,n 
Dl':Cz706Jl,,
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Příloha č. 6

Zpráva Dozorčí komise

k účetní závěrce a výsledkům hospodaření za období

od 1. l1.2020 do 31.10,2021

Dozorčí komise byla průběžně infotmována o stavu hospodaření, o průběžném
plnění rozpočtu a o výsledcích konzultací vedení účetnictví a daňové evidence
s extemí poradenskou firmou. Způsob účtování hospodrá,Ťských operací byl DK
průběžně kontrolován. C]enové komise se zúčastnili konzultace s daňovou
poradkyní ohledně případných nutných změn v organizaci fungování jak spolku,
tak s. r, o. v případě přidělení dotace na rekonstrukci lanovky.

Extemí poradenská firma v průběhu účetního období kontrolovala způsob
účtov éní, zejména z pohledu dosažení správného daňového základu j ak ve spolku,
tak v s.r.o., klíčování nákladů na hlavní a hospodářskou činnost býlo prováděno
v souladu s vnitřním předpisem. Všechny daňové povirrrrosti byly řádně plněny.

Spolek eviduje v oblasti dlouhodobých závazků úvěr, jehož nesplacený zůstatek
k 3l. 10. 202l byl 3 000 tis. Kč.

V účetnictví spolku je k 3 1. l0. 202l evidována finanční rezerva ve vÝši 2 000
tis. Kč na opravu dlouhodobého hmotného majetku.

Účetní qísledek hospodaření spolku před zdaněním byl ziskem ve výši 127 tis.
Kč. Po úpravě na základ daně pro výpočet daně z příjmů, d. vynětím nákladů
týkajících se hlavní činnosti a vyčíslením výnosů hlavní činnosti, které
nepodléhají daňové povinnosti, byl vyčíslen zisk ve výši 36 tis. Kč. Spolek využil
možnosti daňové optimalizace dle § 20 odst,7 zákona o dani z příjmů platného
pro veřejně prospěšné poplatníky a snižil základ daně o 36 tis, Kč. ZáLlad pro
výpočet_daně z příjmů právnických osob byl 0, Spolku tak nevznikla povinnost
úhrady daně.

Účetní vl;ďedek hospodaření za hospodářský rok 202012021 byl tedy ziskem ve
výši 126 693,1,0 Kč. V účetnictví je evidována neuhrazená ďráta z minulých
období ve výši 3 0l8 385,19 Kč. Dozorčí komise navrhuje snížit neuhrazenou
ztrátu z minulých let o částku 126 693,10 Kč a do dalšich období tak evidovat
neuhlazenou žrátu celkem ve výši 2 89l 692,09 Kč.
Dozorčj komise navrhuje na zrikladě přezkoumáni řádné účetní závěrky valné
hromadě schválit účetní závěrku za hospodářský rok 2020/202l .

Dozorčí.komisi byl předložen rozpočet na hospodářský r ok 2022/2023,ktery tato
posoudila a navrhuje jeho schválení valnou hromadou.

Dále_byl dozorčí komisi předložen k posouzení návrh investičního plánu na
období let 2021-2030. Dozorčí komise jej projednala s předsedou spolku na svém



jednání a konstatovala, že návrh plarru je reálný a racionální. Dozorčí komise
navrhuje valné hromadě jeho schválení.

Dozorčí komise projednala návrh na revizi usnesení VH 10/2005 č. 14 finanční
limity, navrhuje valné hromadě schváleni uvedené revize v navrhovaném zněni.

V Ostravě dne 24. 5 2022

Ing. Ivana Olšáková

/
^/ll

.kk,fu
Bilá 173 o

73915 staréHžmry
lČ|70632219 Dl( cz7 06,2219
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ŤĚltLa :. &

ZpráVa DK na VH 30.5,2022

1. DK se od posledníVH 7.6.2021 sešla na 4 oficiálních společných zasedáních,
i vzhledem ke covidové situaci proběhlo několik telefonických konzultací a

setkání na závodech jsme využili ke krátkým poradám.

2. Na všechny zasedání DK přijalpozvání předseda W Petr Ochmann takže
jsme mohli většinu problémů a návrhů probrat a vyřešit okamžitě.

3. Předseda DKse pravidelně scházel s předsedou Wa probírali stávající
situaci.

4. Martin Kutáč se zúčastnil několika Trenérských rad a také byl přítomen na
obhajobách trenérů za uplynulé závodní období

5. Martin Kutáč se také zúčastnil sch ůzky předsedy W a před sedy trenérské
rady s rodiči oddílu nadějí. Proběhla věcně a úspěšně.

6. lvana olšáková se zúčastnila inventarizace majetku dne 11.5.2022. Byla
provedena inventarizace dlouhodobého a krátkodobého majetku zapsaného
spolku i s.r.o. Výsledky se momentálně zpracovávají. DK na základě zprávy
lvany Olšákové doporučuje revizi stávající směrnice o majetku. Na
doporučení DK bud e k 3L.Lo.2022 provedena inventarizace majetku bufetu
Špicar a bývalého lgnora.

7. DK oceňuje préci nového předsedy trenérské rady Honzy Brzeziny, například
jeho nápad se skiAcademy, DK participovala na tomto projektu a myslíme si,
že bude přínosem pro další fungování oddílu.

8. DK taky naslouchala připomínkám ze strany členů a některé hned
projednala s předsedou, šlo například o eVidenci bri8ádnických hodin. Ještě
v den poslední schů ze oK 24.5. nebyly brigádnické hodiny zapsá ny na
webové stránce oddílů. DK se domnívá, že by hodiny pro lepší přehled měly
btlt dopisovány průběžně a také na to několikrát upozornIla předsedu.

9. Na druhou stranu jsme Zaznamenali ze strany členů kritiku na malou
informovanost přiorganizacizáVodů. Tady se DK zastala W a spíše apeluje
do vastních řad - bohužel tady trochu nefunguje kolektivní duch a zájem ze
strany brigádníků, kteří často přijedou na závody pozdě, první cesta Vede do
Špicaru a nepřijdou se přihlásit do kanceláře, kde by dostalivšechny
informace kde kdo spí, co bude jeho povinnost a kde a v kolik má být.
Taktéž účast na večerních zhodnoceních s dalšími pokyny bývá částičlenů
opomíjena, což si myslím není úplně dobré.



10.|vana Olšáková opět spolupracovala s účetní a daňovým poradcem a

kontrolovala účetnictví. Jejízávěry a práce jsou shrnuty ve správě DK

k účetní závěrce, rozhodnutí o rozdělení zisku a k přezkoumání náVrhu
rozpočtu za období od L.u,.2022 do 3l.7o,2o23

].1.Na posledním zasedání DK projednala účetnízávěrku a návrh rozpočtu - a

tak jak již přednesla lva, DK doporučuje VH oba tyto dokumenty schválit
12.DK taktéž naVrhuje VH odsouhIasit návrh dlouhodobého investičního plánu

a návrh změny finančních limitů
13.Na závěr DK děkuje celému W, obzvláště předsedovi Petru ochmannovi za

aktivní spolupráci

V ostraVě 26.5.2022

lng. Martin Kutáč
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Příloha č, 11
,\
sKtBÍLÁ

Návrh na odměny členům W a DK pro VH 2022

Výkonný Výbor předkládá VH2o22 k projednání a schválení NáVrh na odměny členům W a
DK,

Výkonný Výbor navrhuje Vyplatit odměny takto:

Členům Dozorčí komise za jejich výkon Ve funkci: 10 ooo,-Kč /za rok /na člena

Členům Výkonného Výboru za jejich V\ikon Ve funkci: 15 ooo,-Kč /za rok /na člena

Předkládá:
Dr. Petr Ochmann\ al---_..- sxl vítkovi& _ Bílá ž.3.

B,lá 173 O
739 15 staré Hamřy

lČ:'] 06322 1 g DlČ| cz-' o63a21 9
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Příloha č. 12 sKt BíLÁ

NáVrh pro vH 2022
Revize usnesení VH 10/2005 č. 14

změna vtýše finančních limitů

Výkonný výbor předkládá na VH2022 k projednání a schváleni Revizi usnesení VH 1o/2oo5
č.14- finanční limity:

stávaiící znění dle rožhodnutí VH 1o/2oo5

Ad 14) VH stanovuje finanční limit Ve smyslu ustanoveníčl, Vl, odst,3, bod 3,2 platných stanov
tak, že finanční limit je stanoven na výši 2oo.ooo, - Kč bez předchozího souhla5u DK, nad tuto
částku do 2 mjl. Kč s předchozím souhlasem DK avšak tak, aby součet všech takto
reaIizovaných úkonů mezi dVěma valnými hromadami nepřekročil částku hodnotě rovnajicí se
50% aktiV sdrUžení,

odůvodnění:

1. Kumulovaná inflace spotřeb]telských cen za dobu 17 let platnosti usnesení dosáhla
33,35o/o

2. Majetek společností, ke kterému se limity vztahovaly, Vzrostl z 10.555,ooo, - Kč na
26.815.000, - Kč

Nové 2nění|

VH ruší rozhodnutíAd14 z VH 10/2oo5 a stanovuje finanční limit Ve 5myslu ustanoveníčl. Vl.
odst,3, bod 3,2 platných stanov tak, že finanční limit je stanoven na výši 5oo.0oo, - Kč bez
předchoziho souhlasu DK, nad tuto částku do 2 mil, Kč s předchozím souhlasem DK avšak tak,
aby součet Všech takto realizovaných úkonů mezi dvěma Valnými hromadami nepřekročil
částku hodnotě rovnajícísé 5o% aktiv spolku.

Předkládá: -\ _ o
Dr. Petř ochmánn \<-'-

src vlrkoÝl<. _ Bfiá 1š,
8ilá 173 o

739'l5 staré Hamry
a ) |ť. a2)1 9 Dla| cz1 06322 1 9



06.06.2022
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Zpróvo o činnosli SKl Bíló - Služby s.í.o.2022
sKl Efr-Á

* UVod
. PřiVitáni. PosledniVH6,12 2021

* P fov oz zima 202'| -2022
. z.sněžováni. začálek 25.11. 2021, prasklé potrubi

. záčátek prcsincs- nízký stav vody. zásnéžováni ukončeno7,3, 2022

. provozlanovky a vlekíll záháje| í prcvozu od §oboty éM 11-12.2021 ýlek na J|hu. Lanovka zaháieni sobolá 1l:30hod. Viek Javoiinka V provozu od soboty 15 1 2022, Večelnl lýzovár l n€ J t J ||z od 15 12 2o2' - leíer ý .elé délce (poz livn 
"l "ÁrpÓ.un ""l. U|o1aellplovoz l á,ealu toee 3 4 2022 ( viecl^.yseždov\y na sevelJ^i|zdtíel. PíoÝoz a,ea, "4 onú

. Návštěvnost. Píodané iízdenky 94 507 2. Hosté 122 663. Pdchody 1 391 09j. Hostú na den provozu j 076

ZPRÁVA o ČlNNosTl sKl B'iló _ Služby s.r.o.
prosinec 2021 - květen 2022

Ř .*ďťl
} t ":],

l

.!

1



06.06,2022

,\
31íl BÍLÁ

Zpróvo o činnosli SKl B'iló - Služby s.l.o,2022
.}Provoz zima 2021-2022

. zamě§tnanci
. Zima líValý pracovní poměr 19

, dohody 20
. Léto _ lNalý placovni poměr l5

- dohody 5. Komplikace s píovozem V lednu - nemoci. Zájem lyžařů - prosinec (omezeni). Leden - špatné počasi, píVnlpolovina ledna. skokový nárusl v únoru , ukončeni opaiření. Dobíá náVšiěVnóštV břézn!. Pokles V díUhé polovině března - uvolnění opatřenj V Alpách

Prosinec 202l
Leden 2022

Úfioí 2022

Biezen 2a22

Duben 2022
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Zpróvo

l počét hóstú ňo jeden dén

Zpróvo o činnosii SKl Bíló - Služby s.í,o.2022
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Zpróvo o činnosli SKl Bíló - Služby s.í.o.2022
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provo o clnno§
Rozpočel sRo 202'l

Výnosy ?lón2021 Plnění202]

Tržbo zirno 29 000 000 2 9]5 000

l 000 000

2 25a 0a0

800 000

l 700 000

l ó00 000
l 330 o00

300 000

2 320 000

l2 ó40 000

17 2l3 aaa

l0 200 000

450 000

300 000

403 000

2 7óó oao

73ó 000

i 7l0 000

l 025 000
l 200 00o

294 aoa

l83 000

9 700 000

l2 045 000

9 490 000

ól3 000

Tžb,o goýro 4 000 000 2ógoa1a

Tížbo 35 985 0o0 l0 089 0Oo

]in-ó Výnosy 200 000 l9 580 000

Výno§y 3ó 190 000 29 732 0oo
célkem

Hospodóřs ký výsledek 202]
_ 328 578,- Kč 344 000 ] 0

-

-
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Tlžbo zimo

Plón2o22 Plnění
5 / 2022

25 000 000 38 99oo00

Zpróvo o činnosti SKl Bíló - Služby s.r,o. zozz
Rozpočel o plnění §Ro 2022

Tržbo lélo 2 700 000

Tžbo gostro 4 200 000 3 885 000

Tžbo 33 ó45 000 45 l4l OoO

]iné Výnosy 300 000

Výnosy 33 950 000 45 Ió5000

Tržby v součosné době Vělšío l2mi,
Nók]ody zvýšené zej.néno PHM, ener,
Výnos nyni l3 500 000, Kč
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Zpróvo o činnosli SKl Bíló - Služby s.í.o.2022
RozpočET sRo r!Átrt zozs
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sruafi-Á Hospodoření GASíRO 2021 o 2O22

l3

3 8/0 000, Kč

Zpróvo o činnosli SKl B'iló - Služby s.í.o.2022
sKl eíLÁ
.} Provoz a údržba _ léto 2022

. plovoz lanové dráhy. za€iók píaýozu 1.5.2a22. Provoz Vikendy, Plázdniny plovoz každý den. Ukončeniprovoz! 4 9 2022 _ n€děle

. lrdÉba. Járo nslalace na!čných stezek
údÉba zasněžovaci techn]ky

- údÉbá roleb. singhlaly _ údžbá ceoLj letni sezonu

. podžim , Ékonstíukce zasnéžováni pře§ hřiště a v dolní Částisjezdovkyč.3 -od záii
stiedni opíava lanovÓ díáhy

- kana]izace

Děkujiza pozornost
Bi)á 3a 5. 2a22 14

avVzgula
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Příloha č. 14 sKlBíLÁ

lnformace o průběhu přípravy investičního záměru

Výměna technolotie lanové dráhy zbojník

Výkonný výbor předkládá VH2022 k projednání lnformaci o průběhu přípravy investičního
záméru-

Shrnutí kroků W od minulé mimořádné VH z 1212021:

Komunlkace s Národnísportovniagenturou (NsA):
o Dne ],0.12,2022 jsme byli NsA informováni, že rozhodnutí padne patrně v březnu 2022

po schVálení státního rozpočtu
o Dne 17.3.2022 jsme byli požádánío doloženi Výpisů z katastru nemovitosti, Doloženo

prostřednictvím datové schránky dne 24.3.2022
ó Dne 37.3.2022 zveřejnila NsA na svém Webu seznam žádosti, které postoupily do dalšího

kola hodnocení, Naše žádost je V seznamu.
o Dné 5.5.2022 jsme byli požádánío doložení průběhu výběrového řízení na dodaVatele,

smlouvu o dílo s dodavatelem a aktualizacičasového harmonogramu výstavby. Doloženo
prostřednictvím datové schránky dne 16.5,2o22

Předkládá:
Dr. Pďrochmann --\Z-o..- 

5Klvltxovl<6 - Bí]á z.3.
ailá173 o

7]9 15 staré HamYy
lČ:i063221 9 DlČ cz7a622 1n



Příloha č. 15 ,l
lnformace o stavu členské základny ke dni konání VH 2022. $Kt ďLÁ
stav členské základny: 209
z toho: 188 osob starších 18 let

Počet členů od 18 do 65 let....,....160
Počet členů od 65 do 80 let.._...__._.23

Počet členů nad 80 let ..,,.,.....,,,.,.,. 5
25 osob mladších 18let

Pro doplnění uVádím informaci o stavu členů osl - nezávodníků: 35 o§ob

Stav placení členských příspěvků:
za rok2o2o/27 poslední platby měly proběhnout dnes v předsálí, ostatníčlenské pří5pěVky
zaplaceny ve stanoveném terminu,
za rck2027/22 )sou pří5pěVky průběžně placeny a je zde předpoklad, že ve stanoveném
termínu bUde opět Vše uhrazeno

Návrh na zrušení členství ve sKl: Neumannová Táňa - neplněni základních členských
povinnostia pasiVita

Jubilanti 2021-2022

V období mezi Valnými hromadami 2o21 a 2021 5e dožili významného životního jubilea naši
č|enové (dámy odpustí zmíněníVěku @):

85letI
lvan Vrz8ula

75let|
Jindřiška peřinová

70 let:
Jan Planka

Návřhy na o.enění členů sKll nejsou

Ukončení členství ve sKl: na základě své dnešní písemné žádosti končí sVé členstvi Ve spolkU
Jindřiška peřinová

předkládá
petr ochmann

sxt vítkovi(. - Bí{á 
",:,

Rllá 173 a'
73915 stařé Hamry

lč., 7 063221 g Dlí,7 7 §6322 |, I


